

纽约梅隆银行庆祝进入大陆市场三十周年: 赋能我行文化

BNY MAINLAND CHINA'S 30TH ANNIVERSARY: POWER OUR CULTURE

2024 年 7 月

30 年不断创新

Three decades in the making.

30 年创建方案

30 years of creating solutions

30 年实现抱负

30 years of achieving ambitions

30 年建立传奇

30 years of building a legacy

30 年与我们的人才、客户、社区
携手合作

30 years of working together with our people,
clients and communities.

随着我们迎接三十年发展里程碑之际，纽约梅隆银行大陆市场团队庆祝我们引以为豪的企业文化。在充满活力和包容性的环境中，推动进步和创新，支持建立理想的职业。

As we mark three decades of growth, The BNY Mainland China team is proud to celebrate a culture that sparks progress and innovation in a dynamic and inclusive environment supportive of building fulfilling careers.

在纽约梅隆银行庆祝进入大陆市场三十周年之际，请与大家分享您作为员工的感想？

What are your thoughts during The BNY Mainland China's 30th Anniversary?

“在纽约梅隆，我们凭借专业知识，与客户和业界伙伴通力合作，提供创新的解决方案，共同推动行业进步。”

“At BNY, we take pride in leveraging our expertise in creating innovative solutions with our clients and partners to achieve their ambitions.”

屈利平
北京分行行长
纽约梅隆银行

Liping Qu
Beijing Branch Manager
BNY

“2024 年是我在纽约梅隆工作的第 22 个年头。今天能和大家一起迎来纽约梅隆庆祝大陆市场 30 周年这个重要纪念日，我感到非常的荣幸。我个人也将不断学习积累，竭诚为客户提供更优质的服务。”

“2024 marks my 22nd year anniversary at BNY. It is a great honor for me to celebrate BNY Mainland China's 30th anniversary with the team. I look forward to continuing to learn and grow, and be more for our clients.”

张云玲
客户服务高级经理
纽约梅隆银行

Yunling Zhang
Lead Analyst, Client Service
BNY

“衷心祝贺纽约梅隆银行在中国这个重要的里程碑！作为这个充满活力的团队的一员，我很高兴能一同庆祝我们的成就！”

夏国雄
存托凭证部副总裁
纽约梅隆银行

“Congratulations to BNY China on this remarkable milestone! I'm proud to be part of a dynamic team celebrating our collective achievements!”

Brian Xia
Vice President, Depository Receipts
BNY

“祝纽约梅隆银行大陆市场三十周年快乐！让我们携手前行，在未来的岁月再攀新高，续写辉煌！”

高倩
产业管理部行政经理
纽约梅隆银行

“Happy 30th anniversary to BNY Mainland China! I'm filled with pride as we embark on a bold, new chapter ahead as a team!”

Ann Gao
Facilities Manager, China Facilities Management
BNY

“我非常荣幸能与优秀的团队伙伴共同经历了十一年的时光，一起迎来纽约梅隆银行进入大陆市场三十周年这个重要的里程碑。感恩过去，更期待和大家共创美好的未来。”

赵雪娇
行政助理
纽约梅隆银行

“I feel privileged to work with a dynamic team in my 11 years at BNY. As we celebrate BNY Mainland China's 30th anniversary, I'm grateful for the past opportunities and am looking forward to a bright future ahead.”

Roxy ZHAO
Associate
BNY

“我很荣幸每天都能与跨地区和全球范围内、优秀并且充满干劲的团队合作。”

张佳捷
亚太信息技术高级分析师
纽约梅隆银行

“I feel proud and privileged to work alongside talented and motivated teams everyday across regions and globally.”

Ash Zhang
Asia Pacific Technology Senior Associate
BNY

无论未来会带来什么，
我们将全力以赴

No matter what the future brings,
We'll be ready.

240 年让资金为世界服务

240 years of making money work for the world.

BNY, BNY Mellon and Bank of New York Mellon are corporate brands of The Bank of New York Mellon Corporation and may be used to reference the corporation as a whole and/or its various subsidiaries generally. This material does not constitute a recommendation by BNY of any kind. The information herein is not intended to provide tax, legal, investment, accounting, financial or other professional advice on any matter, and should not be used or relied upon as such. The views expressed within this material are those of the contributors and not necessarily those of BNY. BNY has not independently verified the information contained in this material and makes no representation as to the accuracy, completeness, timeliness, merchantability or fitness for a specific purpose of the information provided in this material. BNY assumes no direct or consequential liability for any errors in or reliance upon this material.

This material may not be reproduced or disseminated in any form without the express prior written permission of BNY. BNY will not be responsible for updating any information contained within this material and opinions and information contained herein are subject to change without notice. Trademarks, service marks, logos and other intellectual property marks belong to their respective owners.

©2024 The Bank of New York Mellon. All rights reserved. Member FDIC.